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E l Concert de Gala Johann 
Strauss representa des 

de 1997 un dels moment 
d’esplendor més emocionants 
de les nits de música clàssi-
ca de molts centres culturals 
d'Europa i des de fa dos anys, 
per alegria del públic, també a 
Girona.

El 28 de febrer a les 21:00, 
el públic tindrà de nou l’opor-
tunitat d’assistir a aquesta pro-
ducció aus tríaca i serà en única 
representació a l’Auditori de 
Girona.

Kendlinger 
dirigirà la seva 

Filharmònica K&K

El concert d’Strauss que 
“domina a la perfecció” (diari 

Stuttgarter Zeitung) reafir-
ma la magnífica interpretació 
de l’Orquestra Filharmònica 
K&K sota la direcció musical 
del carismàtic Matthias Georg 
Kendlinger.

El director austríac és doncs 
el fundador de la Filharmònica 
K&K i el pare de la gira que, 
amb més de 650.000 especta-
dors fins ara, ha resultat la de 
més èxit d’Europa.

Coreògrafa del Concert 
d’Any Nou de Viena

La coreografia de les quatre 
parelles que formen el Ballet 
Austríac K&K va a càrrec de 
qui durant més de dues dècades 
fou responsable de les coreogra-
fies que tothom va poder veure 

per televisió del famós Concert 
d’Any Nou de la Filharmònica 
de Viena.

Una vegada i una altra, el 
públic agraeix aquest magní-
fic espectacle amb ovacions de 
peu a les sales de més renom 
de Madrid, Lisboa, Estocolm, 
París i fins i tot a la meca dels 
amants de la música d’Strauss: 
el saló daurat de la Wiener 
Musikverein (Societat de 
Música de Viena).

Tots aquells qui adquireixin a 
temps les entrades per presen-
ciar aquest concert tindran la 
sort de comptar amb la presèn-
cia de l’excepcional soprano 
vienesa Ute Ziemer, que ens 
delectarà amb interpretacions 
com ara el vals “Veus de pri-
mavera” o amb xiuxiuejants 
melodies com les d’“Una nit a 
Venècia”. 

Així mateix, podrem gaudir 
de peces com ara “Winterlust”, 

“Contes dels boscos de Viena”, 
“Simpathie” i “Sang vienesa”; a 
més s’escoltaran les obligatòries 
peces fora de programa com la 
“Marxa Radetzky” o el “Danubi 
blau”.

Entrades a la venda a través de 
www.serviticket.com - 902 332 
211 – Caixers La Caixa

Al so dels valsos vienesos   
Valsos de Strauss sonaran a l’Auditori-Palau de Congressos

E N T R A D E S 

Matthias Georg Kendlinger Ute Ziemer

Ovacions i venda total de les entrades va ser el que va passar a la Sala Daurada del Musikverein a Viena
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L’estudi que ha encarregat
la Generalitat preveurà la
construcció d’entre tres i
cinc grans plantes de bio-
massa al país, amb l’objec-
tiu de generar electricitat i
complir el que marquen els
objectius del govern català
en energia renovable. A
més, hi hauria una sèrie de
petites plantes, de menys
potència, repartides pel
territori. A part del submi-
nistrament elèctric, la
construcció d’aquestes
plantes ha de permetre una
millor gestió dels boscos,
ja que donaran sortida a
elements vegetals que ara
no s’aprofiten i que aug-
menten el risc d’incendi,
com ara fusta i sotabosc.
Segons el director dels ser-
veis territorials de Medi
Ambient, Emili Santos, és
important, però, posar un
límit a la proliferació de

plantes de biomassa. «Si
n’hi hagués massa, no tin-
dríem prou matèria i po-
dríem destruir boscos o ha-
ver de cremar altres resi-
dus, i això seria negatiu»,
afirma, i destaca alhora
que aquestes naus no gene-
ren problemes amb els ve-
ïns més propers. La proxi-
mitat amb les grans masses
forestals per facilitar el
transport, situar-se en polí-
gons industrials o tenir a
l’abast línies elèctriques
per evacuar l’energia seran
alguns dels principals cri-
teris per decidir els empla-
çaments definitius. Segons
Santos, les Gavarres és un
dels espais candidats a te-
nir una de les plantes.

Una planta a Cassà
La planta de les comar-
ques gironines es podria
situar a Cassà de la Selva,

en un dels dos polígons del
Trust. Allà, l’empresa
EMTE, amb empresaris
locals, treballa en un pro-
jecte de planta que s’abas-
tiria de la biomassa de les
Gavarres, el sud el Mont-
negre, Cadiretes i la part
gironina del Montseny.
Melcior Soler, un dels pro-
motors, afirma que el pro-
jecte està «molt encarri-
lat» i que podria tractar
unes 60.000 tones cada
any de fusta, sotabosc i
restes de jardineria, i do-
nar electricitat per a unes
30.000 persones aproxi-
madament. Soler ha expli-
cat que la seva voluntat és
crear una central de com-
pres, fent un consorci amb
els agents locals del sector.

Josep Espadalé, presi-
dent del Consorci de les
Gavarres, ha explicat que
veurien bé una planta de

biomassa, però esperen
que l’estudi de la Genera-
litat xifri quanta biomassa
es pot treure del massís.

Espadalé ha reconegut
l’existència de dos projec-
tes com a mínim: aquest de
Cassà i un altre a Sant Sa-

durní de l’Heura, que ja ha
dit que valoren negativa-
ment perquè és en sòl rús-
tic.

Una de les plantes de biomassa
del país podria ser a les Gavarres
Medi Ambient està estudiant on situarà les instal·lacions

● El Departament de Medi Ambient i Ha-
bitatge està estudiant les diferents masses
forestals de Catalunya per conèixer quina
capacitat tenen per extreure’n biomassa,

La finca de Can Vilallonga és al terme municipal de Cassà de la Selva. / MANEL LLADÓ

ORIOL MAS / Cassà de la Selva

● El Consorci de les Gavarres ha enge-
gat les gestions, a través de Medi Am-
bient, per aconseguir la titularitat o una
pròrroga en la cessió d’ús de la finca de
Can Vilallonga, dins el terme munici-
pal de Cassà de la Selva. La finca fa al
voltant de 230 hectàrees i ara mateix és
propietat de l’Incasòl de la Generalitat,
que la té cedida al consorci fins al
2012. Actualment la masia de la finca
es fa servir de centre d’informació del
massís, i en la resta de terreny s’hi fa
una gestió forestal amb pastures, ex-
plotació forestal, etc., que s’inclouen

també com a educació ambiental. Se-
gons ha explicat el president del con-
sorci, Josep Espadalé, la finca necessi-
ta més inversions, i per això cal allargar
la concessió o bé que passi a ser propie-
tat del consorci, per així poder-hi desti-
nar més fons. L’objectiu seria convertir
la masia en centre d’interpretació de
les Gavarres, destinat també a l’educa-
ció ambiental. Per Espadalé, «Can Vi-
lallonga és un dels pocs grans espais
públics de les Gavarres, i per això con-
vindria que des del consorci hi pogués-
sim millorar la gestió».

quantes centrals es podrien instal·lar, on
s’haurien d’instal·lar i de quina mida po-
drien ser. Una d’aquestes podria ser prop
de les Gavarres. De fet, el Consorci té
constància de com a mínim dos projectes.

El consorci vol Can Vilallonga


